& 12 Sommeliere

VOS VINS SONT BIEN CHEZ VOUS

LST1I7BLACK

(Cave a vin de service

Capacité
121 bouteilles*

Type de clayette

5 clayettes fil d’acier**,
fronton bois

1 a 3 rangées par clayette
Clayettes semi-coulissantes

Dimensions nettes
LxPxH (cm)
55 x 56,5 x 127,7

*La capacité annoncée est mesurée selon le standard EN62552. Ce standard est calculé avec des
bouteilles 75cl type bordeaux tradition. Tout autre type de format de bouteilles ainsi que I'ajout
de clayettes réduiront considérablement la capacité de stockage. La capacité maximale est
calculée avec un nombre de clayette définie qui varie selon les modéles.

**| a capacité de la cave dépend du nombre de clayettes présentes. Pour plus de confort, la cave
est commercialisée avec 5 clayettes. Si la configuration reste identique, la capacité sera de 105
bouteilles. Si le propriétaire souhaite augmenter la capacité et atteindre 121 bouteilles, deux
clayettes devront étre retirées de la configuration initiale.

Plus d'informations sur
www.lasommeliere.com
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YOUR WINES FEEL GOOD AT HOME

LST1I7BLACK

Service temperature wine cellar

Capacity
121 bottles*

Type de clayette
5 wire shelves**
With wooden front

1 to 3 rows per shelf
Semi sliding shelves

Net Dimensions
WxDxH (cm)
55 x 56,5 x 127,7

*The announced capacity is measured according to the EN62552 European standard.

This standard is calculated with Bordeaux 75cl bottles type. Any other type of bottle format as
well as the addition of shelves will considerably reduce the storage capacity. The maximum
capacity is calculated with a defined number of shelves which varies according to the models.

**The capacity of the cellar depends on the number of shelves present. For more comfort, the
cellar is sold with 5 shelves. If the configuration remains the same, the capacity will be 105 bottles.
If the owner wishes to increase the capacity and reach 121 bottles, 2 shelves should be removed
from the initial configuration.

More information’s on
www.lasommeliere.com
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